

《单词百科:questionnaire是什么意思?questionnaire怎么发音?questionnaire的解释和用法》

英语单词questionnaire是什么意思?questionnaire怎么读?questionnaire怎么发音?简答网为您整理了questionnaire的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



questionnaire怎么读

questionnaire的读音:[kwest ne (r)]

questionnaire的意思

1、n.调查表;调查问卷;

questionnaire的相关词组

1、position analysis questionnaire 职位分析问卷法;

2、questionnaire method 问卷法;

questionnaire的近义词

1、examination n.检查;考试;询问, 审问;

2、form n.类型;形态, 外形;表格;状态;

3、opinion poll n.选举投票, 民意测验;

4、poll n.民意调查;投票选举;投票数;

5、survey n.调查, 勘测;概述;

questionnaire的双语例句

1、To obtain the factual details, the adviser will complete a confidential questionnaire.

为了得到真实的细节, 顾问将填写一份机密调查表.

2、Methods Different target population were chosen at random and investigated with questionnaire. The data were analyzed.

方法采取随机抽样方法,对不同层次目标人群进行问卷调查并统计分析.

3、A major addition to the earlier revisions of the questionnaire is the job requirement exercise.

之前对问卷的修改主要是增加了一些和工作要求有关的问题。

4、In the end, the paper summarized the accomplishment of teaching practice by questionnaire and quiz.

最后,通过问卷调查和测验的方法,总结了教学实践研究取得的成效.

5、Submit the Student Buddy Questionnaire to YDC TWO days after the workshop.

学生同行者必须于工作坊举行后两天内递交工作坊问卷.

6、The completed questionnaire will be collected by an officer from the Census and Statistics Department.

政府统计处会派员收回填妥的调查表.

7、We ask candidates to complete a psychometric questionnaire.

我们让候选人填写一份心理测试问卷。

8、When you have filled in the questionnaire, copy it and send the original to your employer.

填好这份问卷后，复印一份并将原卷交给雇主。

9、Graham Fletcher was unimpressed with the idea of filling in a lengthy questionnaire.

格雷厄姆·弗莱彻对填写冗长的调查问卷这种事没什么兴趣。

10、to complete a questionnaire

填好问卷

11、Answer the questionnaire overleaf.

请回答背面的问卷。

12、Then according to the questionnaire results, the mobile phone interface is designed and simulated by computer.

依照问卷分析的结果，利用手机模拟进行介面之设计。

13、He answered a questionnaire about his health.

他填写了调查他健康状况的问卷。

14、Headteachers will be asked to fill in a questionnaire.

校长们将被要求完成一份问卷调查。

15、Write a short report about your friend based on the questionnaire.

以这个调查表为基础，写一个关于你朋友的小报告。

16、The survey included urine samples and a questionnaire about dietary habits.

数据结果通过尿液样本测试和饮食习惯调查问卷获得。

17、Method: 140 patients with chronic filariasis were investigated by the methods of

questionnaire, conversation and observing.

方法: 用问卷、交谈和观察法对慢性丝虫病140例进行调查分析.

18、 Their use of this questionnaire has demonstrated why care with instruments is so important.

他们采用这种问卷已经证实为什么如此重视方法的应用[6a].

以上是简答网为您整理的questionnaire怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于questionnaire的用法、questionnaire的释义、questionnaire的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/questionnaire>

